
Subsemnata, CRISTIAN Adriana, Consilier Local ales în cadrul Consiliului Local
CLUJ-NAPOCA, în urma rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020, în temeiul art. 225
alin (2) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii
consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin
grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale”

vă prezint următorul:
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DE ACTIVITATE
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ROLURI ASUMATE

ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
Proiecte de hotărâri de consiliu
Amendamente depuse și aprobate
Inițiative implementate

INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII

AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN

APARIȚII ÎN PRESĂ



CRISTIAN Adriana
Consilier Local CLUJ-NAPOCA
0745-168965 adriana.m.cristian@gmail.com

● ROLURI ASUMATE
în comisiile de specialitate sau alte comisii constituite la nivelul consiliului

● Membră  în comisiile de specialitate:

➔ Comisia de Buget-finanțe, patrimoniu

➔ Comisia de Probleme juridice, servicii publice și comerț

● Membră în comisiile mixte:

➔ Comisia mixtă de Comisia pentru negocierea prețului de cumpărare a imobilelor

monument istoric

➔ Comisia tehnică pentru evaluarea și vânzarea locuințelor din fondul locativ de stat

● Membră în Consiliile de Administrație a următoarelor școli și grădinițe:

➔ Colegiul Tehnic De Transporturi "Transilvania" Cluj-Napoca
➔ Liceul Waldorf Cluj-Napoca
➔ Liceul Teoretic "Nicolae Bălcescu" Cluj-Napoca
➔ Colegiul Național Pedagogic "Gheorghe Lazăr" Cluj-Napoca
➔ Școala Gimnazială "Alexandru Vaida Voevod" Cluj-Napoca
➔ Școala Primară "Panda" Cluj-Napoca
➔ Grădinița Cu Program Prelungit "Daisy" Cluj-Napoca

● ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
de Consiliu Local sau comisii de specialitate

❖ Bugete și rapoarte de activitate  în analiză

○ Bugetul general al Municipiului.

■ Am solicitat să primim bugetul în format editabil pentru a putea analiza
variațiile față de planificare într-un mod eficient. La ultima ședință ni
s-a promis că la începutul anului viitor acesta va fi disponibil în format
excel.

■ În comisia de specialitate am avut diverse intervenții pentru a înțelege
de unde sunt diferențele față de valorile planificate pe diverse categorii
de cheltuieli și am solicitat să primim și referatele de specialitate
pentru a putea evalua aceste diferențe.

○ Termoficare S.A. - am cerut justificarea acordarii bonusurilor în context pandemic (mi s-a
transmis că sunt cheltuieli legate în cea mai mare proporție cu bonurile de masă) și am cerut
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directorului instituției să ne prezinte planul de dezvoltare al instituției. Din păcate acesta nu ne-a fost
prezentat încă.

○ Am solicitat includerea costurilor de mentenanță în Studiul de prefezabilitate (documentația
tehnică și indicatorii tehnico-economici) pentru obiectivul de investiții „Tren metropolitan Gilău –
Florești – Cluj-Napoca – Baciu – Apahida – Jucu – Bonțida – etapa I a sistemului de transport
metropolitan rapid Cluj: Magistrala I de Metrou și Tren Metropolitan

○ Am cerut ca organigrama Centrului Bugetar de Administrare Creșe Cluj-Napoca să fie
revizuită, deoarece acum fiecare unitate are propriul coordonator, în condițiile în care unele
creșe au în coordonare 8 grupe și bucătărie proprie, iar altele o singura grupă. Am propus ca
unele unități să se comaseze, mi s-a transmis că se va analiza și se va implementa această
recomandare.

○ Societatea Polivalenta S.A.
■ ianuarie 2021: am cerut justificarea creșterii costurilor de întreținere în

condițiile în care veniturile au scăzut considerabil datorită pandemiei.
■ Iunie 2021: am cerut repetat ca directorul companiei să fie demis ca

urmare a achizițiilor nejustificate făcute de acesta
■ Iunie 2021: am făcut o solicitare de audit Curții de conturi cerând a se

analiza achizițiile nejustificate de îmbrăcăminte și băuturi alcoolice
efectuate la sfârșitul anului trecut

○ Evaluarea activității Poliției locale - am cerut ca următoarele rapoarte să prezinte situația sub
formă SMART (Specific Măsurabil Adecvat Realist În Timp) și să prezinte care sunt efectele acestei
munci, prin urmărirea și raportarea indicatorilor de performanță (reducerea numărului de construcții
ilegale, a numărului infracțiunilor, a șantierelor ce nu respectă normele) și nu printr-o evaluare
cantitativă a numărului de amenzi.

○ procesul de alocare spații din patrimoniu cu chirii modice trebuie revizuit. Începând cu
regulamentul de alocare al acestor spații, deoarece in forma actuală are mari neajunsuri, cea mai
mare dintre acestea fiind datorată faptului că solicitările noi de spații sunt neconectate de procesul
de prelungire al inchirierii (astfel ajungem la situația în care vedem chiriași de 20 de ani cu o oarecare
activitate și respingem solicitări noi poate mult mai oportune din lipsa de spațiu). Trebuie revizuite și
tarifele, acestea, dacă am înțeles bine, nu au mai fost revizuite din 2019. Tariful ar trebui măcar să
acopere întreținerea spațiilor libere și munca celor ce coordonează acest proces, dacă nu să
contribuie pozitiv  chiar la bugetul local.

○ Locuințe de serviciu. Am luat cuvântul pentru a întreba care este justificarea/ utilitatea
alocării acestor locuințe de serviciu, ele sunt acordate acum ca un beneficiu pentru angajați, dar fără
a fi justificate de o necesitate pentru administrație. E important să tăiem aceste cheltuieli
nejustificate.

○ Am cerut ca raportul de activitate prezentat de Departamentul de Servicii Sociale să fie mult
mai detaliat decât e în prezent, menționând că dublarea sumelor alocate pentru ONG-uri fără a
condiționa aceste sume de rezultate sau de creșterea capacității acestor instituții este o practică de
evitat.
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○ Am atras atenția asupra faptului că organizarea Serviciului Public pentru Administrarea
Obiectivelor Culturale are 6 posturi de conducere la 25 de execuție.

● Taxe și impozite

○ decembrie 2020 Am solicitat ca administrația publică să fie un partener real pentru
antreprenori și să susțină domeniul Horeca, domeniu grav afectat de pandemie

○ octombrie 2021 Am solicitat ca administrația publică să fie un partener real pentru
antreprenori și pe lângă susținerea domeniului Horeca să susțină și domeniul evenimentelor
culturale. Din păcate amendamentul USR PLUS nu a trecut.

○ Septembrie 2021 Am participat la dezbaterea organizată de Primăria Cluj-Napoca și am
susținut ca taxele și impozitele aplicate celor din domeniul Horeca trebuie diminuate în semn de
solidaritate cu mediul de business și am susținut că trebuie să găsim soluții pentru a încuraja
construcțiile verzi de către persoanele fizice (extinderea ajutorului de minimis)

○ Ianuarie 2021. Situația ajutoarelor de minimis pentru clădirile eficiente energetic - am
propus predictibilitate pentru mediu privat și adoptarea acestor hotărâri în anul fiscal precedent, nu
în cel în curs, deoarece nu e sănătos să anunți în ianuarie modificarea condițiilor și a plafoanelor cu
impact în anul curent. Am precizat de asemenea că acest ajutor ar trebui extins și la persoanele fizice
care construiesc clădiri verzi pentru a încuraja această practică la nivel individual.

● Urbanism

○ Strada Hameiului. Am invitat în ședința de Consiliu local un locatar de pe strada
Hameiului,stradă care de 9 ani este neasfaltată, iar solicitările locatarilor nu primeau un răspuns. 1 an
mai târziu strada e tot neasfaltată, dar s-au identificat proprietarii care au cedat Primăriei partea de
teren pentru a se putea cadastra. Am păstrat legătura atât cu locatarii cât și cu directorul tehnic
pentru a monitoriza evoluția.

○ Strada Mecanicilor. Am invitat în ședința de Consiliu local un locatar de pe strada Mecanicilor
pentru a prezenta în plen situația cauzată de redirecționarea traficului pe aceasta și pentru a prezenta
o soluție de luat în calcul: împărțirea traficului cu strada Carpați prin crearea unor sensuri unice pe
acestea.. Deoarece strada este o arteră de legătură între două cartiere, Gruia și Dâmbul Rotund, dar și
cu zona Gării, ținând cont că în ultimii ani în general în tot municipiul valorile de trafic au crescut tot
mai mult, pe strada Mecanicilor tranzitul autovehiculelor a devenit tot mai intens, fapt ce a dus la
nemulțumirea locuitorilor de pe această stradă care reclamă atât disconfortul fonic cât și poluarea.
Din păcate în ședința Comisiei de circulație votul a fost negativ -justificarea însă nu e suficient
detaliată.

○ Lipsa trotuarelor La solicitarea locuitorilor de pe strada Valea Chintăului care locuiesc pe o
stradă fără trotuare, foarte aglomerată, am luat cuvantul si am cerut Consiliului local și primarului să
inițieze un proiect prin care administrația să identifice toate străzile ce se afla în aceasta situatie și în
baza unui regulament transparent să prioritizeze investițiile pentru a remedia aceste probleme. Avem
astfel de străzi în toate cartierele, dar mai ales în cartierul Someșeni unde estimez ca peste 70% sunt
în situația de a avea străzi fără trotuare sau cu trotuare neadecvate, regasim aceasta problema pe o
multitudine de străzi din cartierele noi (private sau publice). Am cerut recunoașterea problemei,
crearea unui proiect care să ducă la rezolvarea acesteia și transparență, prin afișarea pe site-ul
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primăriei a planificării investițiilor în infrastructură. Ni s-a comunicat că la începutul anului viitor vom
putea avea access la câteva click-uri distanță  aceste informații.

○ Locuințe fără autorizație de construire (Valea Chintăului, Valea Fânațelor)
Am atras atenția Consiliului local că discutăm de o problemă ignorată de-a lungul
anilor, ce a făcut ca în momentul de față să discutăm de sute de case aflate în
această situație. I-am cerut primarului să nu mai ignorăm această zone și să găsim
soluții împreună cu cetățenii ce locuiesc în aceste case în timp ce, în paralel, ne
asumăm și acțiuni ce vor duce la stoparea acestui fenomen.

○ Locuințe sociale
■ am cerut o justificare a faptului că nu s-au cheltuit cei 1000000 lei

bugetați și primiți de la Guvern pentru construcția de locuințe sociale.
■ Am solicitat termene legate de construirea locuințelor de pe strada

Ghilmeșului.

● Digitalizare
■ Martie 2021. Am solicitat să existe un registru digital al spațiilor Verzi

din intravilanul Municipiului
■ Aprilie 2021. Am propus ca în cadrul Direcției de digitalizare să se

angajeze și un expert în optimizarea proceselor, deoarece
digitalizarea nu presupune doar afișarea informațiilor ci reorganizarea
proceselor pentru a fi eficiente.

■ Am cerut un status al creării departamentului de digitalizare și, aflând
că procesul de recrutare e blocat, m-am oferit să ajut, având o întâlnire
cu domnul Marcel Ielcean în care am abordat tema și soluțiile propuse
de noi: organizare departament în jurul unui expert în optimizarea
proceselor, revizuirea anunțului de angajare pentru a fi atractiv și de
interes, colaborarea cu mediul de business și cu clusterele de IT pentru
identificarea unui profil potrivit.

■

● T𝗿𝗮𝗻𝗽𝗮𝗿𝗲𝗻ță

○ Transparență 혀𝗶 𝗲𝗳𝗶𝗰𝗶𝗲𝗻혁𝗮 𝗶𝗻 𝗽𝗮𝗿혁𝗶𝗰𝗶𝗽𝗮𝗿𝗲𝗮 혀𝗮혂 𝗼𝗿𝗴𝗮𝗻𝗶𝘇𝗮𝗿𝗲𝗮 혂𝗻𝗼𝗿 𝗲혃𝗲𝗻𝗶𝗺𝗲𝗻혁𝗲 𝗱𝗲 𝗽𝗿𝗼𝗺𝗼혃𝗮𝗿𝗲 𝗮
𝗼𝗿𝗮혀혂𝗹혂𝗶: cu toate ca susțin aceste inițiative de marketing, am cerut sa fie evaluat impactul acestora,
evidentiat scopul și obiectivele propuse pentru a putea analiza eficienta punctuala a acestor investitii.
Acest mod de lucru este prezent în companiile private și îl consider o bună practică cand avem în
responsabilitate banii clujenilor.

○ Am afirmat nevoia de a avea o aplicație de monitorizare a proiectelor care să permită accesul
cetățenilor la informații, la proiectele în lucru, planificate, cost, termen de finalizare, deviații, etc.
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○ Amendamente depuse

Optimizare procese
■ Implementarea unei aplicații de monitorizare a statusului proiectelor

administrației locale
■ Îmbunătățirea aplicației MyCluj, în principal prin facilități de evaluare a

răspunsului primit de cetățeni și posibilitatea redeschiderii unei sesizări
■ Înființarea unui departament de optimizare continuă a activității din Primărie și

instituțiile subordonate, pentru a se crește eficiența acestora (NEAPROBAT)
Educație

■ Proiect de construire a creșelor în toate cartierele Clujului; mai multe cartiere nu
dispun deloc în acest moment de creșe de stat,

Sănătate
■ Parcuri, spații verzi
■ Restricționarea accesului autoturismelor în Parcul Bibliotecii O. Goga

Lista completă a amendamentelor propuse de USR PLUS, alături de motivarea pentru fiecare
amendament, poate fi consultată aici:
https://cluj.usr.ro/un-buget-cu-solutii-pentru-problemele-clujenilor-amendamentele-usr-plus/

○ Inițiative implementate

● Obligativitatea creșelor de a asigura trimestrial ședințe de informare asupra evoluției copiilor

● Amenajarea unei creșe pentru sugarii mici astfel încât cererile existente să poată fi onorate

● Restricționarea accesului autoturismelor în Parcul Bibliotecii O. Goga
○ VIDEO. Cu mașina printr-un parc de copii din Cluj-Napoca. „Ne trebuie mai mult bun simț”

● Harta locurilor de joacă din Cluj-NapocA
Clujul copiilor

● INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII
formulate în scris

➢ Grădinița Floare de Iris - am solicitat documentația tehnică aferentă proiectului de
modernizare și a celui de desființare parțială a corpului C2 a grădiniței cu menționarea
întârzierilor dacă e cazul

➢ Interpelare către Inspectoratul Județean de Construcții cu privire la surparea survenită pe
strada Edgar Quinet n 18. Mi s-a răspuns că lucrările au fost întrerupte și s-au dispus măsurile
necesare soluționării problemei.
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➢ Poliția Municipiului Cluj-Napoca: am cerut să mi se comunice numărul mașinilor ridicate de
Poliția Locală precum și localizarea ridicărilor în funcție de strada unde s-au desfășurat.
Analiza arată că 80% dintre mașini se ridică de pe 20% din străzi și că amenzile nu duc la
reducerea numărului de mașini care parchează pe aceste străzi. Acest tip de analize trebuie să
se regăsească în Raportul de activitate al Poliției locale pentru a schimba perspectiva de la
dăm amenzi la rezolvăm problema

➢ Poliția locală: am cerut să mi se comunice numărul amenzilor întocmite de către Poliția
Locală  șantierelor aflate pe raza municipiului Cluj-Napoca pentru murdărirea carosabilului

➢ Am solicitat detalii legate de lucrările de reabilitare termică efectuate asupra imobilului Lamă
G pe de strada Hațeg din cartierul Grigorescu, cerând să mi se comunice sursa de finanțare,
stadiul final al lucrărilor și termenul de finalizare, respectiv măsurile luate pentru soluționarea
problemei.

➢ Situație locuințe fără autorizație de construcție. Am făcut o interpelare pentru a afla
numărul real al locuințelor ilegale la nivelul orașului (Valea Chintăului și Valea Fânațelor), al
numărului de amenzi și al proceselor intentate de către administrație. Din păcate răspunsul
primit pentru Valea Chintăului (31 de case identificate ca fiind construite ilegal, 15 amenzi și
doar 3 procese pe rol cu toate ca sunt mult mai multe case în situația aceasta) arată că avem
multe de făcut pentru a controla într-adevăr situația la nivel local. Am luat cuvântul în ședința
de Consiliu local atrăgând atenția asupra acestui fenomen scăpat de sub control și foarte
prost gestionat de către administrația clujeană.

➢ Solicitarea strategiei rezultată în cadrul obiectivului de investiții „Servicii de realizare a
strategiei de implementare a procesului de digitalizare - proiect ANTO-CIIC”, realizat de către
„Filiala Transilvania a Asociației Române pentru Industria Electronică și Software”.

➢ Am solicitat strategia Primăriei pentru următorii 5 ani în vederea rezolvării problemei lipsei
locurilor la creșă de la nivelul Municipiului Cluj-Napoca. Pe baza acestui răspuns am pregătit
mai multe luări de poziție și am venit cu sugestii ce ar putea duce la soluționarea problemelor.

➢ Secția de Gimnastică ritmică - am solicitat să mi se comunice dacă s-au făcut pași pentru
găsirea unui spațiu în care secția de Gimnastică Ritmică să își poată desfășura activitatea și
care au fost aceștia. De asemenea am cerut o listă a spațiilor conforme cerințelor menționate
în memoriu aflate în administrarea Primăriei Cluj-Napoca. Din păcate problema nu e
soluționată până la acest moment

● AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN

Activitatea de teren pe care o desfășor are loc în baza unei programări sau la cerere. Mi-am
propus ca pe toată durata mandatului de consilier local să am cel puțin 2 ieșiri lunar,
planificate și anunțate, în cartierele clujene pentru a discuta cu oamenii despre nevoile lor.
Anunț acest calendar atât pe pagina oficială de facebook cât și pe cea a USR. În harta de mai
jos se pot observa ieșirile programate desfășurate în acest interval de timp.
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●

● Cartier Borhanci - Având dezbatere publica un nou PUZ în zona Romul Ladea - Cezar Boliac
într-un cartier care nu are infrastructura educațională și de transport necesară am adus în discuție în
plen această problemă.

● Cartierul Someșeni – problemele semnalate de cetățeni sunt legate de lipsa trotuarelor (pur și
simplu nu există trotuare sau sunt foarte mici ), a iluminatului public, a lipsei locurilor verzi și a
parcurilor, a locurilor pentru plimbat câini, a siguranței în școala de cartier, de insuficiența locurilor la
creșă și grădiniță și supraaglomerarea cu copii veniți din comunele apropiate.

● Cartierul Europa -problemele semnalate de cetățeni sunt legate de lipsa trotuarelor, a
traficului, a lipsei infrastructurii școlare și am preluat propunerile de optimizare a traseelor între
zonele de acces.

● Cartierul Dâmbul Rotund - la invitația locuitorilor am mers în 3 locații: strada Viile Dâmbului
Rotund, strada Rubinului , strada Gheorghe Sion , colonia Breaza și am constatat problemele
locuitorilor. I-am invitat să participe la următoarea ședință de Consiliu local pentru a-și prezenta
problema și pentru a găsi soluții.

● Cartierul Bună ziua - am invitația locuitorilor am mers pentru a identifica locații unde s-ar
putea construi un Hub educațional și pentru a discuta despre problemele cartierului: lipsa locurilor de
parcare, traficul, lipsa infrastructurii școlare și aspectul deteriorat al unor clădiri relativ noi.

● Cartierul Între lacuri – locatarii se plâng în primul rând de lipsa locurilor de parcare, de lipsa
unei creșe și a mizeriei de pe străzi

● Cartierul Iris. Probleme mari cu curățenia, praf, șantiere ce nu respectă regulile, locatarii se
plâng că poliția locală nu patrulează aceste străzi

● Strada Hameiului - la invitația cetățenilor din zonă am mers la această locație și am luat la
cunoștință situația deplorabilă a întregii zone. Le-am propus celor ne-au chemat să vină în ședința de
Consiliu local și să prezinte problema și să solicite rezolvare. A doua zi, după mai bine de 10 ani în care
nu s-a intervenit niciodată, strada a fost curățată și nivelată.
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●

● Valea Chintăului - La invitația unor cetățeni ce locuiesc în acest extravilan al orașului am
evaluat situația, i-am invitat în ședința de Consiliu local, am luat cuvântul în plen pentru a cere
Administrației să nu mai așteptăm 10 ani până ce luăm o decizie legată de dezvoltările ilegale din zonă
(peste 200 de case construite ilegal)

Am făcut o interpelare pentru a afla numărul real al locuințelor ilegale la nivelul
orașului (Valea Chintăului și Valea Fânațelor), al numărului de amenzi și al
proceselor intentate de către administrație. Din păcate răspunsul primit
pentru Valea Chintăului (31 de case identificate ca fiind construite ilegal, 15
amenzi și doar 3 procese pe rol cu toate ca sunt mult mai multe case în situația
aceasta) arată că avem multe de făcut pentru a controla într-adevăr situația la
nivel local. Încă nu am primit răspunsul la interpelarea pentru Valea Fânațelor.

● Parcul Hașdeu- Am mers în campusul Hașdeu la invitația locuitorilor din proximitatea parcului
unde se dorește construirea unui nou cămin și voi solicita Primăriei să aibă loc o nouă dezbatere
publică.

● Strada Mecanicilor - la invitația cetățenilor din zonă am luat la cunoștință problemele cauzate
de de traficul intensiv de pe această stradă și voi depune împreună cu aceștia un proiect de HCL ce ar
duce la rezolvarea acestei situații.

● Strada Gheorghe Sion - cetățenii ne-au solicitat informații legate de data de start a lucrărilor
de amenajare

● Strada Edgar Quinet - o stradă cartier fără trotuare, fără scurgere apă pluvială, fără parc,
murdară. Am atras atenția asupra situației pentru a prioritiza investițiile necesare.
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● Strada Voroneț - am remarcat lipsa trotuarelor și am solicitat primarului să venim cu un
proiect amplu care să identifice toate zonele, publice sau private, din oraș unde trotuarele nu sunt
bine dimensionate pentru a putea prioritiza investițiile.

● Făget. Ansamblul de blocuri din spatele restaurantului Roata, blocuri fără ieșire la strada din
comuna Florești de care aparține.

● Strada Moș Ioan Roată - locatarii vor să se găsească o soluție pentru amenajarea unui loc de
joacă deoarece cel vechi a fost desființat, iar parcul cimitir nu e o opțiune. Am discutat cu directorul
tehnic,  domnul Virgil Poruțiu și se caută soluții pentru a acomoda această cerere.

● Strada Muncii - lipsă stații de tramvai în zona Tetarom.

● Gunoi pe dealul de pe strada Semenicului - strada Năsăud - am depus multiple sesizări
pentru salubrizarea acestei zone

● Harta locurilor de joacă identificarea tuturor locurilor de joacă din oraș și a problemelor
acestora.

● Parcul Colina - la invitația cetățenilor am fost în Parcul Colina, parc ce va fi distrus o dată cu
construcția noii centuri metropolitane. S-au propus mai multe soluții alternative ce ar permite ca
parcul să își păstreze destinația voi încuraja participarea cetățenilor la dezbaterile ce au loc pe acest
subiect.

● Câini - măsuri pentru mizeria pe străzile orașului . Voi depune un proiect de HCL ce propune
afișarea unor mesaje de atenționare pentru stăpânii de câini

● Participare regulată la ședințele  Consiliului  Civic al Cluj-Napoca

● APARIȚII ÎN PRESĂ

● Am participat la dezbaterea organizată de Expert Forum alături Ovidiu Cimpean (Primaria
Cluj-Napoca, PNL), Ovidiu Vaida (PNL), Vasile Dancu (PSD) si George Jiglau (FSPAC) unde am discutat
despre cum pot fi folosite fondurile UE pentru a transforma Cluj într-un oraș Smart.

https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/posts/696613761254747

● Am participat la dezbaterea organizată de doamna Secretar de stat Oana Țoiu împreună cu
reprezentanții UNICEF cu tema Orașe prietenoase cu copiii

● Am participat la emisiunea Actual Regional unde am discutat despre proiectele pentru Cluj
cuprinse spre finanțare în #PNRR.

https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/posts/808779536704835

● Am participat alături de Ionel Lespuc și Florin Gliga, consilier local PNL, la TVR Cluj într-o
discuție despre mobilitate și dezvoltarea orașului.

https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/posts/751878632394926
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● Am participat la emisiunea „Servus, Cluj!”, vorbim despre administrația locală alături de
Adriana Cristian, consilier local USR-PLUS, și Vladimir Mătușan, consilier local PSD.
https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/posts/804149633834492

● Am participat la dezbaterile CIIC
● Am participat la dezbaterile organizate în cadrul evenimentului  Someș Delivery Florești

❖ Digitalizare, Oras SMART
➢ Interviu Transilvania Reporter -

https://transilvaniareporter.ro/cluj-napoca-smart-city/adriana-cristian-consilier-local-nu-su
ntem-un-oras-smart-dar-avem-posibilitatea-sa-devenim-unul/

➢ Departamentul special de digitalizare dorit de Primărie, pus pe pauză. La Timișoara, alocările
de fonduri sunt deja digitalizate. La Cluj-Napoca, se scriu încă de mână procesele verbale

➢ https://cluj24.ro/cu-un-buget-mai-mic-decat-al-clujului-oradea-a-investit-mult-mai-multi-b
ani-in-infrastructura-rutiera-si-spitale-in-acest-an-83415.html

❖ Sala Polivalenta
➢ Anchetă la Sala Polivalentă din Cluj-Napoca. S-au cumpărat haine de lux, mâncare și băutură

de peste 60.000 de lei

➢ https://media9.ro/boc-cere-sanctionarea-cu-30-din-salariu-pentru-directorul-polivalentei-u
sr-plus-ati-tratat-foarte-patern-situatia/?fbclid=IwAR2XSxJ8WptpLgCJXfBhAW5p6wTaCXy5
s3431_IjbgxWOhGzCNySoaLOsdgf

➢ Curtea de Conturi va verifica achizițiile suspecte ale managerului de la Sala Polivalentă la
finalul anului. Consilierii USR acuză un comportament ordinar al conducerii Primăriei în
scandalul „Boss, Hugo Boss”

❖ Taxe
➢ Cum vor clujenii să fie taxele și impozitele locale în 2022. Asociația Patronală Horeca Cluj și

hotelierii cer facilități care să ajute cu adevărat acest sector afectat de pandemie

❖ Orașul pentru copii
➢ Lansarea programului Orașul pentru copii în cadrul unei conferințe de presă online

Programul se axează pe 4 piloni: Educație, Sănătate, Mobilitate și Agrement și conține viziunea
USRPLUS vis-a-vis de ce înseamnă un oraș cu adevărat prietenos cu copiii și familiile și va sta
la baza următoarelor propuneri de HCL.

➢ Crese pentru sugari mici
■ Proiect USR-PLUS la Cluj: Înființarea de creșe pentru bebelușii de până la 6 luni

➢ Harta locurilor de joacă
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■ Harta celor 300 de locuri de joacă din Cluj-Napoca! Unde îți poți duce copilul la
joacă?

➢ Regulament pentru întreținerea locurilor de joacă
Nou regulament pentru întreținerea locurilor de joacă, la Cluj. Ce propun consilierii USR-Plus?
https://www.presalocala.com/2021/04/20/consilierele-locale-ale-usr-plus-vor-sa-fie-constr
uite-crese-in-toate-cartierele-clujului/?fbclid=IwAR2Gy3Qd4_3wYmWBYu2DL8Upud2SYrJWY
fZd7HGBPHR_EYdOqfcUs0XWyME

❖

❖ Politia locală
http://www.monitorulcj.ro/actualitate/88041-cat-de-eficienta-e-politia-locala-consilier-local
-avem-o-problema-cu-incasarea-amenzile-sunt-inutile-boc-cluj-e-printre-cele-mai-sigure-o
rase-din-ue

❖ Urbanism
■ Cartierul Iris, ca un ghetou: „Ne-au rugat să punem camere video ca să nu le

mai fie bătuți și amenințați copiii”
■ Deal plin de deșeuri, aproape de centrul Clujului. „Este pur și simplu un morman

de gunoaie”
➢ Orașul fără trotuare

■ http://www.monitorulcj.ro/actualitate/93553-ce-se-mai-aude-de-drumul-de-
pe-valea-chintaului-boc-este-pe-agenda-si-pe-lista-prioritatilor-noastre#sth
ash.8ZFwba1O.dpbs

➢ Locuințe fără AC
■ Case ILEGALE. Proprietar: „Nu am vrut să stau într-o cutie la Cluj-Napoca!”, Emil

Boc: „Nu funcționează șantajul emoțional-electoral!”
■ https://actualdecluj.ro/cifele-oficiale-ale-clujului-ilegal-de-pe-valea-chintaului/

➢ Restricționarea accesului autoturismelor în Parcul Bibliotecii O. Goga
http://www.monitorulcj.ro/actualitate/90168-video-cu-masina-printr-un-parc-d
e-copii-din-cluj-napoca-ne-trebuie-mai-mult-bun-simt#sthash.suZIa6JS.dpbs

JURNAL DE POLITICIAN
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● 8. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/videos/394242902204165
● 7. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/videos/366120068281059/
● 6. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/videos/977088563026662/
● 5. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/videos/3928169573871970/
● 4. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/videos/415153353111596/
● 3. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/posts/739735540275902
● 2. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/videos/1806091369565633/
● 1. https://www.facebook.com/AdrianaCristianUSRPLUS/videos/392621808754916/
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